
napísaná na zasadnutí obecného ,urtup?;:FrT,ljc;storr"n.kej l]upči, ktoré sa uskutočnilo
dňa 20.6.2017

Prítomní: podťa prezenčnej listiny
Neprítomní:
ospravedlnil sa: Mgr. Roland Lamper, JozefStanko Ing. Marek Klinec

l. otvorenie zasadnutia
Rokovanie obecného zastupiteťstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Miroslav Macák

starosta obce navrhr,";3.ť#H;'",T"T'ůJ7ffii,Ťifi:l.- 
" bod _ DanicuKindlovÚ, PÍsaním záPisnice.Po_veril pracovníčku ocÚ iiuiu Gondovú, overením zápisniceodPoruČil zvoliť Ing, Mareka Klinca, Mgr. Michala Hlaváča, za členov návrhovej komisie

$r.orugit zvoliť Mgr. Rolanda Lamper:a, JozefaStanka a Mgr. Daniela Baláňa.Diskusia
§tarosta navrhol hlasovat' za schválenie program u oZ,návrhovú komisiu a overovateťovzápisnice.
Hlasovanie za UZNESENIE č.33 t2017
Za: 5
Proti: 0
Zdržali sa:0

3. Kontrola plnenia uznesení
Starosta - jedná sa oUznesenie Č. 30/20t7, r.luuu bola podpísaná aUznesenie č.31/2017kde_sa jednalo o výkuP Pozemkov Pod Hradom, zmluvaje podpísaná a suma vyplatená.Diskusia
starosta navrhol hlasovať za schválenie kontroly plnenia uzneseníUZNESENIE č. 34 t20l7
Za:5
Proti:0
Zdržali sa:0

_ 4. Správa o hospodárení OPL s.r.o. Slovenská IJupč a za rok20l6Ing' Urban - aj v minulom roku sme zápasili s lykožrutom smrekovým, ktoý sa rozširujea neviem ako sa bude vYvíjať ďalej. SpraCúvame Éalamitu, z povolené-ho ročného etátu je to83 Yo, ztoho náhodná 
laz|a 57 

Y"a 
6 ;/o výchovná ťažbat, 36 % obnovná ťažba. Dostali smedotáciu zarezerváciu Šupín azPPA - envirofondov 3 903 €. Do obce sme_dali 55 700 €,aobecným organizáciátm 5 000 €. Pohladávky a )aruty máme vporiadku, ku koncu rokanám ostalo Po lehote sPlatnosti 650 €, ztohonám ostalo.st":oo € nevymožiteťných.Diskusia

Mgr. BaIáž - nie sme zaradení vo vtáčo m území,predtým to bolo za čo?Ing, Urban - za hosPodárenie podl'a určitých poa.i.rrot aterazto zmenili, je to len pre tiesubjektY, ktoré sú zaradené vo vtáčom Y:ryí Órr... op.*it'cesty, máme od]ožené peniaze,Čakáme navýzvy cesty, máme cca 30 000 €, radšej ,i.tÁ" ešte 80 %o apoužijeme l00 000



€, Chceli bY sme doasfaltovať tú cestu, ktoru sme začali a pokračovať Driekyňou. Cestu sme
už prebrali od Lesov SR š.p.
Mgr, BaláŽ - Pestovateťská Činnosť bola nižšia ako bol plán, nemusí sa dosádzať po
kalamite?
Ing, Urban - máme vŠetko Posadené v zmysle zákona.Na jar sme zalesnili aj to, čo sa v zime
vyťažIlo. Pri obnove využívame prirodzené zmladenie.
Starosta nawhol hlasovať zavzatiena vedomie Správu o stave a hospodárení opl s.r.o Slovenská
IJupča zarok2016
UZNESENIE č. 35 t2017
Za:5
Proti:0
Zdržali sa 0

5, Viera MarŠalová, Jána Fraňa 9, Martin - žiadost' o odpredaj lesného pozemku
Oravcová - P. MarŠalová ponúka obci odpredať spoluvlastnicky poai.t nehnuteťnosti
Parc,Č,C KN 220013 o výmere 8236 m2 celková výmóra parcely 27309 -' l ".J.r.: .r."lesné PozemkY, zaPÍsaný na LV 2872, v k.ú. Slovenská IJupča. Spoluvlastnícky podiel na
uvedenej nehnuteťnosti má aj Obec Slovenská lJupča o vymere gŠl m2. i.r"y pozemok sanachádzav lokalite Vtáěnik v k.ú. Slovenská I]upěá.
Diskusia
Ing, Urban - bolo nám schválené to, že budeme móct' nadobúdať majetok, jedná sa o lúku,ktorá bola Pred 50 rokmi zalesnená, je porastená porastom borovica, smrek a buk, Celá
Parcela tvorí jeden dielec, podiel ktory má p. Mar$alová je 30 oÁ aoÉec 3 yo. odporučam
odkúpit'podiel.
JUDr, Falisová - je to z toho limitu, ktory sa minulý rok schválil ako nejaké %o zpríjmuOPL s.r.o.
Starosta navrhol hlasovať za nadobudnutie spoluvlastníckeho podielu k nehnutelhosti na LVČ,2812, k.Ú. Slovenská Ijtrpca, ako parc. č. C KN 220013 o ýmere 2730gm2, lesnépozemky v k.,ú. SlovenskáIupča, zapísaného zapísaného naLV 2812 vovýške
sPoluvlastníckeho Podielu 823612Tď9 k celku oďvlastníčky Viery Maršalovéj , JánaFraňa 9,Manin ato za cenu 0,30 €l za 7 m2 a to do majetku obce Slóvenrřa rup.u- 

-"

UZNESENIE č. 36 t2017
Za:5
Proti: 0
Zdržali sa:0

6, Ing, Jiří Škvařil, Czambelov a 28, Slovenská llupča _ žiadosť o vyjadrenie kodPredaju Časti Pozemku obce, stanovenie ceny, vyjadrenie výstavby a územnéhoronloja a stanovisko k investičnému zámeru
Oravcová - jedná sa o kúpu Časti pozemku parc.č. C KN 242gl1, zapísaného na LY 2408
vedeného ako TTP o ýmere 6875 m2, v majetku obce, žiadateť má záujem o cca 1000 až
2000 m2 na Podnikateťské účelY, stavbu budovy s prevádzkovou halou. členovia stavebnejkomisie s odPredajom Časti pozemku nesúhlasia. Podťa ÚpN obce Slovenská IJupča
schváleného uznesením Č302012 zo zasadnutia OZ dňa t4.6.20l2 napredmetnom pozemku
nie je navrhovaná ďalŠia zástavba a nie je dóvod rozširovania priemyselnej zóny k obecnej
lúke a kameňolomu v k.ú. Slovenská IJupča.
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V súlade ÚPN obce Slovenská ljupČa a VZN sú voťné pozemky v bloku B3.2, (Podobalotavou a nad ňou), ktoré sú navrhované resp. určené pre priemysel, sklady.

Diskusia
Bakaljar - nie sme Proti podnikaniu na plochách, ktoré rieši UpN, doporučili sme, riešiťtento investiČný zámer na pozemkoch urbanistickej Út,:ai" B 3,2kde su rrátrre pozemky UpNako priemyselná zóna.
starosta - pri tlačiarni sú pozemky vcelku, ale sú súkromné.JUDr, Falisová - Už keď si dáva liadost', iak si 

^a 
Áriít',či je v UpN obce. UpN má nejakýkoncept, je závázný a robí sa na niekoťko rokov, s,i to u.rte náklady.

Starosta navrhol hlasovat' zvzatiena vedomie žiadosť o vyjadrenie k odpredaju časti
Pozemku obce, stanovenie ceny, vyjadrenie výstavby a územného rozvoja a stanovisko
k investičnému zámeru a nevyhovuje žiadosti
UZNE§ENIE č. 37t2017
Za:5
Proti:0
Zdržali sa:0

7' RNDr' Slavomír Mikita PhD., Osuského 520t2, Brezová pod Bradlom _ žiadost,o odkúpenie obecného pozemku
Oravcová - jedná sa o kúpu pozemku parc. č. C KN 270316, zapísaného na LV 3300vedeného ako ostatné PlochY o výmere 1340 ^2 v majetku obce. pozemok so šírkou cca 0,5m - 20 m je vkliesnený medzi pozemky s parc.č. CN 270312 a270313,2700l56,ktoré sú vovlastníctve Žiadatelov. SPodná Čast'pozemku parc .č. C KN 2703l6slúži ako prístupová cestak Pozemkom s Parc.Č. 2700156 a2703/2. SpoJná tretina pozemku parc.č. C KN 2703/6 _ pásv ŠÍrke 1 m Prechádza tesne popri nehnuteťnosti postavenej na parcele č.2703/2.Horná časť
Pozemku Parc,č, C KN 2703/6 - roklinY a jarky so stromami, sú v súčasnosti bez starostlivosti
vlastníka husto zarastené krovinami a náletovými drevinami, čo obme dzujeprenikaniu slnkaz východnej stranY na Priťahlé zamokrené pozemky resp. lúky. Aktuálny stav komplikuje
Plánované aktivitY na Priťahlých pozemkoch ako sú úpravy a sanácia prístupovej cesty,stabilizácia svahu a nežiadúcich náletových drevín. Uvedené aktivity buáú mat, pozitívny
dopad na krajinnú Štruktúru. podťa ÚpN obce slovenská ljupča schváleného uznesením
Č,70l20I2 zo zasadnutia OZ dňa 14.6.2012 napredmetných pozemkoch sú navrhnuté plochy
športu, rekreácia a cestovného ruchu.
Diskusia

Bakaljar - na stavebnej komisii sme to prebrali, ale nie je záujem rozpredávat, pozemky zanejakým ÚČelom, obec si svoje Pozemky musí chrániť,.1eáine vo vážnom dóvode sa pozemok
odPredá, Pozemok je z Časti zarastený a z časti sú kroviny, časom sa z toho stane aj rubný les.1340 m2 nie je malá Plocha, v budúcnosti sa tam dá aj niečo postavit,. prístupovú cestu simóžu riešiť po vlastných pozemkoch.
Mgr, HovoriČ -vŠetci ÚČastníci sú spoluvlastníci pozemkov v tesnom susedstve. Náš zámerbol oČistiť Pozemok od náletov. Po diskusiách s p. fr";"i;; sme došli kzáveru,že p.Homola
Plánuje v rekreaČnej oblasti nejakú výstavbu retr. objektov. Museli sme tam urobiť nejaké



úpravy- pterezávaěku, Nemienime menit'iný Účel využitia,chceme len presvetlit, a regulovaťzamorenie. Nič také čo nie je v súlade s UPN.
Bakaljar - s P, Homolom som sa rozprával, on nemá žiadny problém s pdstupom na svojpozemok, on prechádza kolmo ceztúmetrovú časť, tam využije právo prechodu.

XilI;'#í - chceme to len nejako skultú.nii, ni.řp.ulJm'dať uÓ.né b..'n.no aby cesta

Mgr. Baláž - parcela sa móže oddeliť GP.
JUDr. Falisová - treba rozhodnúť či sa ideme zbavovaťmajetku, alebo nie.

ř"tXi'ř;r. 
mÓŽeme Povedat' že nebudeme predávut], -uriu si to riešiť na vlastných

Mgr, Baláž - neriešme 1 000 m2, aleriešme len spodnú čast'.
Starosta navrhol hlasovat' za vzatiena vedomie a nevyhovuje žiadosti o odkúpenieob_ecného pozemku.p^arc č.2703/6v k.ú. Slovenská lJupčaUZNESENIE č. 38l20l7
Za:5
Proti:0
Zdržali sa:0

8' Zuzana Pondefikovi:3:._ky9rki_11, Barrská Bystrica - žiadost, o vysporiadanie
___ pozemku par. C. E KN t76kú Slovenská rupča
JUDr' Falisová - oq{' tu__1ráme nevysporiadané poimky, pod MK a budovami, všetko je tomajetok, Čo sme nadobudli od štátu. }e to parcéta, ttoiá'ie ; ilú7š, ,"a"tudli sme tov rámci prenesených kompetencií od Š|á|l v raméi roz|oetu treba tvorit fond a tieto vecirieŠiť, Buď urobíme výnimku, alebo zriadime vecné bráeno v prospech obce. Je to oténkaČasu, kedY Štát bude musieť s tým niečo robiť. S.d;;;. by sme nemali nikoho riešiť beztoho, aby sme mali pravidlá, je io nekorektné voči otč*o-.
O l7.00 prišiel Mgr. Rado Solárik
Oravcová - v r. 2007 sme už s...Lakom
JUDr' F'alisová - v r, 2007.bol predpoklad, že štát zrozpočtu vyčlení fin. prostriedky preobce a mestá na vysporiadanie pozerniou pod MK a budovami,
Ing, Jakuš - oP;ftajme sa ich,_čiakceptujú sumu nup.. o é, t"uo to budeme stále oddiaťovat,.Bakaljar - vYrieŠime P. Pondelíkovú a potom tu budeme mat,ďalších 20 ťudí. Musíme mat,pravidlá, ako to chceme robit'. Možno aj nejaká ;Á;;;; sa mohla urobiť.Starosta navrhol hlasovať zavzatie naveáomie žiadost'o vysporiadanie pozemku parc. č. EKN 176 o výmere 42l m2 v k.ú. Slovenská l]upča v areáli zď sr""*rt; ň;;; a nevyhovujeponuke na kúpu nehnuteťnosti
UZNESENIE č. 39 t2017
Za:4
Proti:0
Zdržali sa:2

Mgr' HlaváČ - dajme niekomu úlohu, aby vypracoval podmienky ako by sa to postupnevysporadúvalo.
starosta - v októbri sa k tomu vrátime
Mgr. Baláž - nech to prerokuje stavebná a finančná komisia.
starosta - v závere rokovania OZ prijmete uznesenie.

4



9' Výsledok zverejneného zámeru - Danica Kindlová, Lichardova 34, Slovenská lJupčaOravcová - uznesením Č.19/2Ot7_ schválili posta.rci oZ zverej;.ni" zámeru predat,nehnuteťný majetok Obce Slovenská Il_unča uoprJ u.eenému záujemcovi z dóvodu, žev danom PríPade ide o Pozemky zastavané Štavbouvo vlastníctve žiadatel,ky vrátane priťahlejPlochY, ktorá svojim umiestn"ňí- u využitím tuori ,r"ojJl'r^rr"; ffiř#;,avbou, v lokaliteMokrá DriekYňa - LoPušinY v k.ú. Slovenská .IJupča. Ide o parcely novovytvorenéGeometrickým Plánom Č. 44Šu486-0l7/20l7 
"ypru.ou*ým Ing. bndrejom Valentínym,VALENTINY, s,r,o,, Banská BYstrica, zo dňa tZ.q)On,ktory boli.ua* ou.rený okresnýmÚradom Banská BYstrica, Katasirálny odbor, pod č. 36312017 dňa21.4.2017,a to parcely ,,C,,Č' KN 2244 o výmere 55 m2 - zast'. plochy a nádvoria a parcela registra o,C,. č. KN 224718o výmere 336 m2 - trv.. trávne porasty. Kúpna cena bola určená ako všeobecná hodnotanehnuteťností stanovená znalectym posudkom v celkovej výške 

-z.t\o,- 
€. Nrákladys vYPracovaním GP a znaleckého Posudku ako aj vkladové Lonanie znáša žiad,ateíka.odPorúČame schwíliť^glevod majeiku obce vsúlaáe sustanovením podťa ust. § 9a ods. 8PÍsm' b) zak,Č, l38lt99l Zb. o''á:.l\u obcí, v pňo,n znení uvedené nehnutel,nosti, preDanicu KindlovÚ.rod. ZelenÚ, bytom Slovenská rrpe", Li.hardova 34, zacenu 2.130,_ €.starosta navrhol hlasovat' za schválenie prevoou 

".rrnut.ťného 
majetku obce slovenskáIJuPČa Podťa ust, § 9a ods. 8 písm. b) zek.č. 138ll99l Zb. omajetku obcí, v platnom znení,UZNESENIE č. 40 t2lt7

Za:6
Proti: 0
Zdržali sa:0

10, ZlePŠenie kl'ÚČových kompetencií žiakov Základnej školy Sama CambelaSlovenská lJupča obstaranim odborných učební-
PaedDr, KováČik - Podali sme Projekt, ,, Zlepšenie kňorrych kompetencií žiakov ZákladnejŠkolY Sama Cambela Slovenská lJupča obstaráním odborných učební., realizovaného v rámcuvýzvY IROP - PO2-SC222-20|6-13, ktorého ciele sú v sulade s platným územným plánomobce a Platným Prog_ramom rozvoja obce. žiado.iJJuu obec, preto musíte prljat, uznesenie.

*j:§ff'' 
na projekte je 9 500 €-. V Žiadosti ,,i poui*e prílohý a jednou , ni.t 1. aj prijatie

Diskusia
starosta navrhol hlasovat'za schválenie predloženia ŽoNFp za účelom realizácieprojektu
" ZlepŠenie kťúČových kompetencii žiakoi Zatraane; stoly Sama Cambela Slovenská lJupčaobstaraním odborných uČebnÍ" realizovaného vrámóu výzvy IROP - PO2-SC222-20l6_t3,ktorého ciele sú v súlade s platným územným piá; 'óu.ó 

u platným pÁg.u-orn rozvoja

Bl zabezPeČenie re_alizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomociCl zabezPeČenie finanČných Prostriedkov ná .porunrr*covanie realizovaného projektu voýŠke rozdielu celkových oPrávnených výdavkou p.;.r.tu a poskynutei,o Nep v súlades podmienkami poskytnutia pomoci vo r,}ške 9 500 é.Dl zabezPeČenie finan9o11nia prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obceUZNESENIE č. 41 12017
Za:6
Proti:0
Zdržali sa:0



Dobišová-,",p"čTl,t9,,íffi #:Í,§Í.:ffi '.Tilfr #ťi'"::,ff::::|oui*o.rtvorit,rezervný fond z Prebl'tku hosPodárenia min l0 %. Ýýk;p pozemkov móžóte realizovat, ajz tochJo prebytku. Na investície mráme rezervný fond.Ing' BlaŠkoviČová - mám Povinnost' vykonat' kontrolu na preverenie zákonnosti tvorbyrezervného ÚČtu,obec v_súlade s Právnymi predpismi. Ódporueam poslan com OZ schválit,bez výhrad. Je povinnost'ou vytvorit rezervný fond.Bakaljar - PoloŽka daňovýóh Príjmov ruódti o tom, že obec pracovala dobre a daňovépríjmy, ktoré vybrala, je vďaka praČovnikom OU.
Starosta navrhol hlasovať zaviatiena vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórkyobce k Návrhu ZávereČného ÚČtu obce zarok 20l6. a Správu nezávislého audítora

UZNESENIE č. 42 t2017
Za:6
Proti:0
Zdržali sa:

D o bišová - ide o Tlly', *l1*řiil.m;ffiffi;l1í l1'o"*, 
",ie 

Kri stína, j e to ajvo ýdavkovej, nákladY.fl to PokrýlÓ, kamerorry ,/rtě-, mimo rozpočtu je značenie ulícktoré P, LamPer dal robit', tj. rsbo ěnaviac,etenste ao óónš. žu§;ř;';. zmenauhradíobec Potom budeme delimitovať majetok. Dostali sme žiádost,od Ereáiáil;; rómskyfestival, Žiadosť ako ostatné miestne spolky si u .t*ou"rr.i lehote nedal. Nedodržalipodmienky
Ing' BlaŠkoviČová - v zmYsl e zásad,.o.rozpočtových pravidlách som povinná preveriťziákonnosť PredloŽeného návrhu . Z mojej stiany Áuori zistené ,r.oortuj*y a odporučamposlancom OZ schváliť bezvÝhrad.
Bakaljar - máme už vyhodnótenie jarmoku?
DobiŠová - eŠte nemám vŠetkY fukm.y, cca 14 000 € stál jarmok, vyzbierali sme cca 5 000 €.Starosta navrhol hlasovat'ru ,óhrrál"rríe rozpočtového opatrenia č. 2/2017.UZNESENIE č. 43 t2017
Za:6
Proti:0
Zdržali sa:

13. PIán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2017Ing' BlaŠkoviČová - DS zahrnula som ao ptrinu kontr. einnosti aj plnenie zmluvys JednotouSokol aPodanie daňového priznania ú8tovnú aekonomickri"agendu-úš,u rok 2016,Prevádzku aúdrŽbumotorových vozidiel na úrade, ;...jň;r*ie zmlúv a faktúr.Bakaljar - P, kontrolórka nám poslala materiál ohťadóm Sokola, neviem akým spósobomdonútit' Predstavitel'ov abY s nami komunikovali, máme radu, ale nikto nás neoslovilanePrizval na rokovanie., Bolo by dobré, aby si ich listom upozornil, že dodnešného dňa

;'r1],? 
Žiadne zasadnutie ažiadaš ovysvetienie aonap.u*. Budeme sa p/tat, na tvare

Starosta - oslovím ich.
starosta navrhol hlasovat' za schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obceSlovenská IJupča na II. polrok2017
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UZNESENIE č. 44 /2017
Za:6
Proti:0
Zdržali sa:

14. Rózne
MikloŠko - chcel bY som sa r,Yjadrit'k niektorým problémom, ktoré mňa ako občana trápia.Týka sa hluku nTr ESSEL, ui".uugouur 

!1som d;fi STYL'S. úaň. uPN obce, ktoýje na niekol'ko rokov závazný.le to s]trategióty -utÉ.iai, t toý bymal slúžit,pre právnu istotuobyvateťov, podnikateťov , obec a ostatné subjekty. ked, som kupoval RD na ulici zaDaňacou, pozrel som si upN a boli tam Športoviská. Na ziáklade tonó sme sa rozhodli kúpiťnehnutelnost', RozPráu3l.'9-.sa s p. slar9siom aj s poslancom p. Bakaljarom, nevideli v tomProblém, malo sa to riešiť. Majiteť spoločnosti sŤvioŠ za.ěalstavebné práce bez ohlásenia,riešil to dodatočne, Asi pred .ot orn-u ESSELY Zrazu zaěaloniečo hučať, hluk neust ával ažPotom som zistil Že firmanamontoval" 
lg.yé ".r,"J"g. 

,*iadenie, tto.Jsi.ir,luk. obyvateliasPÍsali Petíciu, situácia sa neriešila, objiajlj*. ,;;;; ;tarostu, odstúpil sťťnosť na RUVZBB' ktorý vYdal rozhodnuti e, Ž" ťr. ISSEL ." J.puJ,iru o.tit u a uuau to riešiť. Vykonalimeranie hluku v súlade s vYhláškou. Meranie.r"uiii" prr.: vegetácii, iné by bolo v zime alebona jeseň, obrátil som sa aj na oop z sr, teuo máe 1u vzN obce o tom že po nesmúobťaŽovat' ostatných vlastníkov nehnutel'no.tí. .Ňúšt,a.sa_priestupku podťa VZN obce,ktoré ste schváliii, oČakával s;;-;; komisá zp"ÍÍřn":Hého poriadku bude riešiť tentoproblém' Doteraz nemám informáciu, že.by su tymio problémom zaoberali.vedel otomtoProbléme aj starosta obce, má kompetenciu up.urrít;|...iaarto* dobu, iJ"^-rrr* je v sobotu,nedeťu, sviatok Piatok, ráno a večei. Má právo uyauiiáriodnutie a prijat,účinné opatrenia nazabránenie hluku, UŽ.rok taín trpíme, 
99 l tYm prouremom budete Ótitr rururi- povedat,, žena zéklade týchto Podnetov sa hiadina hlukú ,nižilu. Ch;;- sa na Vás obrátiť, aby ste v tejtoveci Prijali oPatrenie, EŠte sa dotknem volebného zakoni. Terazkeď vznikoiproblém, ostalisme obYvatelia sami, Keď je Problém nemáme sa na koho obrátit,. Nestálo by za zváženie, čiby ste neprehodnotili a vol"bu poslancov robit, na územné časti. Detské ihrisko oproti oopzSI] sú v zlom stave,_ drevo je polámané, a prehnité, čň; sa to tam nedalo opravit,. Ešte sachcem vYjadrit' t 

YÝt<Yny 
pózemkov pod cóstami, áa.n.'nu to aj eurofondy, či by nestálo zazváůenie, aspoň z časti ab} štát prispét na riešeniá tohto pioblemu.Starosta - výkuP goz9mkov stó potuli p. JUDr. F"ii.;;, ked,nie sú výzvy, tak nie sú anieurofondY, Čo sa týka detského ihriska, d,i-. ho op.*ii', ni.k.dy r.r.,go',rári iolebné obvody,zákonje taký, Že sa Poslanci volia, 

".i.r.ou.i ě;;; týku torro hluku, máme odpoveď RUVZBB' Čo máte aj VY, hovoril som aj pred.ýT 
: 
p*áň;;}redstavensiva ESSELU, stále tvrdí,Že zavádzajú nové technológie. Ňérriem, že by som im dal nejaké rozhodnutie, ale móžem toprekonzultovať či móžem v/dať také rozhodnuti".

Oravcová - nie sme komPótentní riešiť hlučnost'vo firme. Rieši to RUVZ BB. podne t dala
Yr:;Í"j*ová, 

rieŠi sa tó od decembra 2016, teraz prišla odpoveď, Ná. l"r, informovali

Mikloško - vy ste oprávnení dat'rozhodnutie.
oravcová - ak bY sme nieČo také dali, tak musím e preukáaať. že prekročili ten hluk. Museliby sme pteukázat' meranie hluku.
l{g.Baláň- VZN nemóže byt'postavené na subjektívno m názore.

ili'"ř" - Vám bY nevadil ňtui, t.uy bol len j" o r,. ,lčer? poobede pokoj a cez víkend
Mikloško - prečo by som to mal trpiet'? Hluk znížili, ale aby sa riešil problém.
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Starosta - stretnem sa s Predsedom predstavenstva apožiadam ho o možnost, ešte znížit,
Mikloško - dávam oficiálny podnet, aby ste riešili tento problém.Ing. Jakuš - kolko db namiral RUVZ BB?
Mikloško -.50 db, je to na hranici normy. Yyžiadartsi ešte protokol merania.Polievka - ja som tam býval, je pravdá, Vě.rr,r^yior-"zay hluk, ale obyvatelia to nejakotrPeli, Vtedy zamestnávali meněj liudí a nebolo to cězvíkendy a večer.Starosta - zruŠili iné Prevádzky avýrobu presunuli aoir. Musím uznať, že zatnestnávajú150 l'udí. Vydám -3hŤl*ie a oni prepustia polovicuiupO*ou.
Mikloško - je to váš pohťad, ale neJh sá,nij{e.i"s"ni", ,ráir. vysadit'stromy..,Bakaljar - musíte bYt'troŠku ohťaduplní"u: _r:"aiii'ul)a*r,.i strany. Na základe VášhoPodnetu, uŽ urobili §j$e oPatrenia, áozno uý icn ,r"ioúiu, teraz možno nejaké stromy savYsadia, alebo eŠte hluk zníŽia. UPN je niečo č" ;;hit.kt tvorí rok, má nejakú predstavuobudúcnosti, VY nemóžete zasiahnuť do UpN,tŇ]"',"-, fi. tam mala podnikateťské

i-iiliÍ, 
NemóŽeme fi Prikazat', aby tam robila itrirru. Nemóžeme Áu zakazať tam

Mikloško - fakt je, žehala jetam a bola postavená v 50 - 60 rokoch.

v z§ §ama cambela od školského rokuPaedDr. Konečit - lade talent.

::íŤiiffii:ii!;';;Ť:'.T],:,o:,1:::l",:i.^or, =ái 
or 

":"o:ený 
počet hodín Tv, učili byc erti fi ko vaní tréneri. ži uk,,"muri byt' uróno t o.,,ý šŇ" *. 'í,ffi 'iuťsi!ffitlffi"#1Hía Poobede nemusí bYt' 

" 
Žiadnom vrcholovoá nuu". i"r* máme dohodnutú spoluprácus klubmi ( volejbalový,.florbalový tenisový ... ) Deti budú mať všeobecnú športovú prípravua poobede budú trénovat'v kluboc'h.

Mgr' HlaváČ - je to nový sPÓsob vedenia 
.športovej triedy. Trend je rozvoj všestrannostidiet'at'a, NemóŽeme suPerii's velkými klubmi, ide- aá us"ouecnej pdpravy. Deti nám potom

:n#*' 
odchádzajú preč a tomu treba zamedzit,. Ak tude .aiiě^^ E o i* sporty, tak sa

Diskusia
Mgr. Baláž - je to trieda navyše?
PaedDr. Kováčik - nepredpókladáme.
Mgr' HlaváČ - ide o.zvýŠenie pohybovej 

5o.1l. detí. Nájdu sa jednotlivci, čo sa presadia.Ing. Jakuš - som rád, že ste to vymysleli. t<rrižky 
--!J

PaedDr, KováČik - Čo bude pootede je nad rámec. V žiadosti musíme mať aj podporuklubov a tréneri sú garanti.

ill*ln;Já:Ťifr: 
trápi Že futbal sme týmto pádom zlikvidovali, na akom princípe funguje

Mgr' HlaváČ - máa$ro.ýu s JUPI, najlepší hráči zBrusna, odchádzajudo JUpI, nemajú štatút1. ligy, má dohodu s Podbrezovou a tu,n oa.naa .uit nuit"iší híáči.Bakaljar - bude to 7 roČníkov, budú mat'podpo- trj".ror, kde pójdu tie deti? Stávame sabánouprípravy detí pre kluby,
PaedDr' KováČik - nejde o likvidáciu futbalu, aj tieto deti móžu bť r, športovej triede, niktoto,nevYluČuje, len Poobede nepójde na tenis, 

"i. 
poja.-ra futbal. Budó iam a., dieťa, ktorésplňa_podmienky, ale poobede nemusí ísť nikde ao Ltrrt.r.Bakaljar - máme tu nejakú tradíciu klubu a ani slovkom ste sa nezmienili a neurobili ničpreto, aby ste dali vediet', že vás beriem. Aj pri nábore to bude dóležité.Mgr' HlaváČ - klubY -fu.. Pre legislatívne zriadenie športovej triedy, futbalový klub smenemohli použiť na tento účel, nie je iam ani jeden ticencovaný tréner.



PaedDr' KováČik;. v.Ži_a,dn9m Prípade nevylučujeme futbalový klub zo spolupráce. BudemePotrebovať kaŽdé dieťa Čo budó mať záujěm. Ěeniaze budeme dostávati nu-di.r,u, ktoré jezaregistrované v Škole nie v klube. Nemusí byt'zaregistrované v žiadnom klube.Starosta navrhol hlasovať za schválenie zriadenie tri;dr;o lportovou prípravou od 3.
'r:;ťi3i:Éladnej Škole Sama Cambela nuŠtorri..:lriJ j+ v slovenskej l:upči v školskom
UZNESENIE 45l20l7.
Za:6
Proti: 0
Zdržali sa:

Financovat'budem z eurofond ov az"lurt ý;ir;d;';;:"", 
\ruPrrrtrIlil naslml pnpomtenkami,

Ing' Krřo - Námestie je rozsiahle, s komisiou Šme riešili jeho funkčné rozdelenie. prvý
Priestor bY bol od Podkonickej cestý po MKS. Dóležité je aj kolko bude na rekonštrukciuvYČlenených fin, Prostriedko". N"6otu, ,f""".rl_""# iožiadavk a, že čo chceme , zadaťpožiadavky, výškopis a polohopis, reálne pototry choáníkov. Mráme zeleň, ktoru trebazhodnotiť, Či budeme mať aj'kamerový systém, fontánku, ,ua"rrnoiii typ chodníkova obrubníkov, mobiliár, máme veťa cvkliŠto i, ti iriirut aj's cyklotrasou? Dóležité je ajrieŠenie doPravY, neuvaŽovalo s_arpóčto- áut koťk;l,".r"r*,riešenie parkovacích plóch.obec si miestne komunikácie móže po schváleni uytuoiit, zokruhovanie atď. Možno urobit,PozdiŽne státie, v zadaní .sat' d; P*ň;dnotit'. r.i puir.u ,rr,i-".odvodňovací rigol, ktorý je prišt' ceste, je oPačný. am6že 

'u 
','fužit' iným spósobom. urouil som zadanie,ktoré sa móžedoplnit', Keď sa 

"'."1|: zosumarizuje,.mÓŽetn pristúpii ktvorbe urbanistického zátmeru.DalŠiu vec treba riešiť aj zásobovanie _počas':*itu. Máme dominantu ev. kostol,nasvietenie kostola, je to póžiadavka na elóktrikáróv. Keď budú dané tietfimity, móžemepristúpit' k nejakému návrhu a z toho sa dá vytvo riť výkazvýmer.Bakaljar - na PríPravu dokument ácie viažeÁ. n.iur.j inl irostriedky v rozpočte 5 _ 6 tis. €.Mgr. Hlaváč - dávali sme asi 10 tis € a potom sme ich nedah do rozpočtu.Mgr' BaláŽ - materiál bY sme mohli doitat', aby sme ho mohli pripomienkovat,. Ako komisiasme dali PriPomienkY k PHSR, sú tam body aj t *r."rJtr. Námestia, treba navrhnúť materiáltYP chodníkov, mobiliár zladit'.uŽ stý3 eo ř uou.iuuy to bolo jednotné. Cestné telesozúŽiť, ako je dané normou, urobit'stródové o.t o"e"r.y, uily.u doprava spomalila, zaústenie
lužď.vody zdomov do drenáůe.,

P:k"Il"l - riešiť aj tému vjazdov do RD, aby boli jednotné.
Mgr.Baláň- dať regulatívy pre vývesné štíty, r.tore Á.uŇ zachováme.starosta navrhol hlasovať zaizatiéna vedomie informáciu o revitalizácii Námestia sNp.UZNESENIE 46/2017

Bakaljar - na stavebnej komisii sme sa rozhodli, že budeme riešit, rekonštrukciu Námestia
iill;"l11il^:*Y:::*:.,ll T"': vyzerat'.;il;.;ř;-doplnená našimi pripomienkami.

Za:6
Proti: 0
Zdržali sa:

UZNESENIE 47/2017
Starosta navrhol hlasovať za odporučenie komisiám vypracovat, plán vysporiadaniap-o-ztmkov pod obecnými budovami a miestnymi komtňita"iu-i.UZNESENIE 47l20t7
Za:6
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Proti:0
Zdtžali sa:

starosta navrhol hlasovať za tvorbu rezervného fondu vo qýške 10 oÁ zpreblkuhospodáren ia za rok 20l 6.
UZNESENIE 48/2017
Za:6
Proti: 0
Zdržali sa:

Polievka-niektorésmerové.tab"'ri;';fiTli'"*,:iilil"Jruvoťnené,
starosta - keď sa ešte doplnia ostatne tak potom ,u oliiutrru.Mgr, Hlaváč - v akom stáve je počet zamestnancov v škólke?Starosta - jedna učiteťka oačniazaDávidová u,artupř}ňa. Bude 5 tried.

ili:irÍ'"'áČ - 
ak sú dve deti navyše aotvára."Ó*'"i"r, piata trieJa, tak sme to nemali

§taro-,ta - podťa počtu detí spíňa naplniť aj 5 triedu.
Polievka - bude musiet'prijati
Mgr. Hlaváč - tam kvólidvom deťom sme museli dať na mzdy 26 000 €.Polievka - detí je.stále dosť. Ak by nenaplnila, tak nebuJe prijímat'.Starosta - pri zápise detí sa to zisti.
Mgr. Hlaváč - VO nám bude robit'p. Kontúr ?
Starosta - áno, Ideme ako MoPPb _lo.vizvy aby sme dostali kontajnery. Dostali sme
]9 00q € na vybudovanie altánku na Majeri. ' J

Mgr. Baláž - dobre by bolo dať zeleňod cesty.
starosta - požiadali sme vuc o zriadenie prechodu na podkonickej ceste.

řffii:ltř;:ffiffi*' rozpočtu .-" ,"iziii nn i.ort i.dky na iparátobce s tým, že

Starosta - zatiaí to riešim s JUDr. Falisovou, aby neboli nejaké súdne spory.Mgr. Solárik - sú legálne cesty. Mal si nejakú ,Yrir.- 
-" "

Starosta - mal som zmenu organizačne3 Strutt,iry.
Mgr' Solárik - PlánujeŠ to iobit'? A[ nrám Úz.s že vyjdeš s týmito peniazmi pri tomtopočte, tak Ti Je tu prezamestnanosť.
Starosta - terazbudem musiet'poriešit'zamestnancov, čo budú robit, s el. schránkami a s webstránkou obce. Alebo prijmem jóanerro pracovníka.
Mgr' Solárik -ale to sÚ,VaŠe Problémy, takže nepójdeš touto cestou? Sú cesty aby sinemusel vyplatit'7 mes. odstupné.
starosta - ale žijeme tu v dedine a robili na úrade 20 rokov.

ffiil;iŤ'rik - 
je to uŽ Yl rok, Čo sme tu sedeli, čo je so stavebnými lokalitami? Pod

Oravcová - urobili sme UR, odvolal sap. Staník, bude rokovanie, nesúhlasí s chodníkom anechce Pustit' svoj Pozemok. Do lokalityŠv*.u, ,rÓ.h.. prr,ir Bilanin napojenie elektriky.

iffifiale vŠetci ste Bilaninovi zódvihli ruky )á-[rrua"ne vecného' uÁ.nu ateruz sa
Mgr. Solárik-v ZáIradnej ulici pribudli nejaké pozemky?
Oravcová - nie, chystáme Ša riešii'asi 4 pozemky. 

----J '
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$§;§:,ll;:-,J'i;ffii"]f3:il'nťudia 
podpísali papier a dalo sa to riešiť aj týmto

oravcová - teraz,láme i"ouie, Poa Hórkou, dali sme 8 zmlúvna vklad apozastavilikonanie, p, MoravČÍk nepri§iel a"i"i- ." zmluvou, lebo majú záložnéprávo na pozemok. Aniod jedného ani od druhého tuto'u'ut-ilu 
1elále poápiru.r,i ,rnt.rr.u a ani od Kališku.Mgr, Solárik - na čom zastal, záĚian"lrri"ňvřirpi"l"-t""z

Ů;Tiffi ;ři,:1|'l,jt,lT,:§§*;l;'ň'bá.l.tj1""vyhláškoutakbytošlo
Starosta - uznal bv som, kerjy ,uiu- ,astavalo sídlisko.Oravcová - je to ptrinovane ; ÚPřr'-
lng, Jakuš - občania móžu vyváůať drevo azelenýodpad k Jágerskému?Starosta - vo štvrtok sním U"a"., t"r.to prevedm.
Ing. Jakuš - zistite 

T9-i_.$y " 
J":Ě a" ťž. b;;, kalendárom na web stránke?Starosta - načo nám1o je. N.pot..Uu:eme to.

16. Záver

overovateť !
Mgr. DanielBaléň

overovateť I
Ing. Matej Jakužk---

/
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